

Part hotel, part gallery, Canberra's Hotel Hotel is like no other

既是酒店又是艺术馆, HOTEL HOTEL 是堪培拉一家别具一格的酒店。

Located in the country's capital - a place arguably known for being a little plain – Hotel Hotel is far from the city's stereotype. All 68 rooms are furnished with a catalogue of 20th century furniture, primarily from Australia. The windows are hardwood, the beds made from reclaimed oak and the walls a mix of concrete, oak and earthen clay. Everything is out of the ordinary here. Throughout the hotel there's hidden interior design gems like original, early 1950s floral-pattern Axminster broadloom carpet from England, armchairs designed by Viennese furniture maker Paul Ernst Kafka, and a massive 1970s Barovier & Toso Murano chandelier. Dining options include Monster Kitchen and Bar, which spreads across four spaces on the ground floor and serves local and seasonal produce from 6:30am to 1am. Original artworks sit in the Mosaic room and the Salon and Dining rooms, telling a story of Australian immigration. There's no such thing as dull moment at Hotel Hotel. From \$185 per night, hotel-hotel.com.au

象,但HOTEL HOTEL却与这座城市的刻板印象相 去甚远。所有68个房间都搭配有收集和回收的20 世纪的家具, 其中大部分来自澳大利亚。窗户为硬 木材料,而床则用回收橡木制成,墙壁则是混凝 土、橡木和粘土的混合物。这里一切都不同寻常。 您会在整个酒店的室内设计中发现许多隐藏的珍 品,像20世纪50年代早期英格兰花卉图案艾克斯 敏斯特宽幅地毯(一直未使用,现在改造成了小 地毯),维也纳家具制造商PAUL ERNST KAFKA 设计的扶手椅和一枝巨大的20世纪70年代的 BAROVIER & TOSO穆拉诺枝形吊灯, 不一而足。 餐饮方面, MONSTER厨房酒吧位于酒店一层, 跨 越4个分区,可供应当地和季节性美食,营业时间 从早上6:30一直到凌晨1点。您还会在MOSAIC室 发现艺术品真迹, 在沙龙和餐厅听到关于澳大利 亚移民的故事。总之,在HOTEL HOTEL,您绝对 不会感到无聊。每晚185澳元起。

澳大利亚的首都堪培拉无疑给人略显单调的印



